
 

  
Carl Nielsen-skolen  

Skolebestyrelsesmøde  

  
       Tirsdag den 16. januar 2024 

                 kl. 19.00 - 21.00    
 
 

Formand  

  
 Blad nr.  

ABS    

   

Deltagere:  
Anne, Birgitte, Morten K, Josephine, Jesper, Mikkel, Morten B, Eva og Bettina  
Afbud: Gitte, Katrine, Magnus, Nilas, Irene og Bo. 
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Elevråd   
 

 
De er begyndt drøftelser af den kommende Påskecup. I fjor var 
der høvdingebold og fodbold.  
Det var godt til galla. De har haft besøg af fælleselevrådet. 
Fælleselevrådet er imponerede over vores skole – udeområder 
og grupperum. De har drøftet trivsel. To elever fra hver skole 
kan komme en tur til Christiansborg. Der kommer en fælles 
elevrådsdag på Faaborg Gymnasium. Der vil være forskellige 
aktiviteter.  
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Siden sidst 
 

 
Anne kigger på foredragsholder.  
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Opsamling vedr. SB valg 

 
Det udsættes til næste møde. 
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Undervisningseffekt, 
elevfravær, og 
forældretilfredsheds-
undersøgelsen 
V/Bettina 
 

 
Bettina gennemgik skolens gode resultater med hensyn til 
undervisningseffekt, elevfravær og i 
forældretilfredshedsundersøgelsen.  
Undersøgelserne blev drøftet. 
Elevfravær kunne være et emne til debat ved et møde for 
forældrene. Flot forældretilfredshedsundersøgelse. 
Opmærksomhed på SFO-en. Kunne vi selv undersøge, hvad 
forældrene mener om SFO-en.  
Vi kunne gøre reklame for forældretilfredsundersøgelsen, når 
den kommer næste gang.  
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Valg til Skolebestyrelsen 
Arbejdsgruppe: Gitte og 
Josephine 
 

 
Der er valg i år. For to år siden var der forskudt valg. Bettina og 
Anne kigger på valgprocedure til næste gang. Kan vi gøre det 
tydeligt på skolens hjemmeside? Også ud på Aula.  
Åbent møde i marts, emnet kunne være mellemformer.  
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Kinderbox 
V/Eva 

 
Vi har Kinderbox d. 30. maj 2024. Minifestival mellem 
Musikskolen og SFO-en på CNS om eftermiddagen. Med 
musik og aktiviteter. 
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Orientering fra:  

- a) formanden 
 
 

- b) personale 
 
 

- c) SFO 
 
 

- d) skoleledelse 
 
 
 
 

 
- e) andre 

 

 
 
Lejrskoleprincippet er det ude? Det bliver sendt ud efter det 
kommende lærermøde. 
 
Nytårstaffel d. 11. januar for de nye forårs-SFO-elever. Vi får 
35 elever til april.  
Der er terminsprøver i denne uge, hvilket også giver en særlig 
stemning. Vi arbejder intensivt i K-klasserne, nu hvor vi skal i 
gang med at arbejde med mellemformer. Vi har drøftet 
pædagogik, årshjul og formål. Der er kommet meget materiale 
tilbage, og der udarbejdes en beskrivelse. 
PLC er i fuldt sving. Der er udarbejdet en flytteplan, og det 
kommer snart i gang. Der er en bekendtgørelse, der skal 
efterleves. Det også et helt nyt område på skolen – og hvordan 
skal vi gebærde os der.   
Der er dialogmøde d. 23. april. Måske kunne vi skiftes til at 
tage af sted. Vigtigt, at vi er repræsenteret.  
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Evt. 
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Næste møde: Ons. d. 21. 
02.24 
Punkter: 

 
 

 Ref.: Eva  

 

 

 

 

 


